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Z A P I S N I K 
 
6. izredne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v ponedeljek, 2. 
septembra 2013 v sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru.  
 
 
Sejo je vodil ALBERTO SCHERIANI, podžupan. 
 
 
UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI: 
 
ALBERTO SCHERIANI, podžupan je ugotovil: 
 

- da je od 33 članov občinskega sveta prisotnih 28 članov, in sicer: 
 
Jani Bačić, Peter Bolčič, Danijel Cep, Olga Franca, Vida Gračnar, Igor Hrvatin, Franco Juri, 
Sani Kamenčič, Stefan Kocjančič, Sebastjan Kokl,  Milojka Lahajnar Špacapan, Nataša 
Likar, Viktor Markežič, Tina Mojškerc, Darij Novinec, Ivan Pavlič, Patrik Peroša, Slobodan 
Popovič, Kristina Radovčič, Anton Sagadin, Alberto Scheriani, Alfred Štefančič, Marko 
Štrkalj, Majda Šuligoj, Miroslav Tozon, Valmi Ugrin, Narciso Urbanaz in Vlasta Vežnaver. 
 
Opravičeno odsotni so bili: Karin Felicijan Glamočić, Ondina Gregorich Diabatè, Luka Juri, 
Mario Steffè in Barbara Strmole. 
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je Občinski svet sklepčen. 
 
Na seji so bili prisotni predstojniki uradov občinske uprave, predstavniki Službe za odnose z 
javnostmi ter predstavniki Službe za občinski svet. 
 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
 
Predlog dnevnega reda so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Razpravljal je nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL ( 25 prisotnih – 25 za, 0 proti) naslednji 
 

d n e v n i   r e d: 
 

1. Obravnava aktualnih dogodkov v zvezi z Luko Koper, d.d. 
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Ad 1 
 

OBRAVNAVA AKTUALNIH DOGODKOV V ZVEZI Z LUKO KOPER, d.d 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Uvodno besedo in predstavitev predloženega gradiva je podal Boris Popovič, župan. 
 
V razpravi so sodelovali: Anton Sagadin, Majda Šuligoj, Viktor Markežič, Olga Franca, 
Franko Juri, Milojka Lahajnar Špacapan, Danijel Cep, Alberto Scheriani, Slobodan Popovič 
in Jani Bačić, člani Občinskega sveta. 
 
 
Na predlog Janija Bačića, člana Občinskega sveta je predsedujoči odredil 10 minutni odmor 
z namenom, da se s pripombami iz razprave uskladi tekst »Javnega protesta zoper 
načrtovane posege v statutarno ureditev Nadzornega sveta Luke Koper«. 
 
Usklajevanje je potekalo med županom kot predlagateljem gradiva in predstavniki Klubov 
članov Občinskega sveta. 
 

XXX 
 
Pred nadaljevanjem seje je bila ponovno preverjena prisotnost. Prisotnih je bilo 26 članov 
Občinskega sveta. 
 
Predsedujoči je predstavil novi, usklajeni tekst »Javnega protesta zoper načrtovane posege 
v statutarno ureditev Nadzornega sveta Luke Koper«. 
 
V razpravi so sodelovali: Franko Juri, Patrik Peroša, Sebastjan Kokl, Milojka Lahajnar 
Špacapan in Olga Franca, člani Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE DAL BESEDO (28 prisotnih – 27 za, 0 proti) Gorazdu Pretnarju iz 
Zavoda za zdravstveno varstvo Koper za razpravo v zvezi s problematiko in aktualnimi 
dogodki v Luki Koper, d.d.  
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 28 za, 0 proti) naslednje besedilo Javnega 
protesta zoper načrtovane posege v statutarno ureditev Nadzornega sveta Luke 
Koper, in sicer: 

 
»JAVNI PROTEST 

 
zoper načrtovane posege v statutarno ureditev Nadzornega sveta Luke Koper d.d. 

 
 
Občinski svet Mestne občine Koper izraža protest in ogorčenje zaradi načrtov Vlade RS, da 
iz Nadzornega sveta Luke Koper d.d. izbriše predstavnika lokalne skupnosti in enega od 
predstavnikov zaposlenih. 
 
Povod za poseg v statutarno ureditev Nadzornega sveta Luke Koper d.d. je bilo nedavno 
imenovanje novega predsednika uprave. Občinski svet MOK posebej poudarja, da se ne 
opredeljuje do tega posamičnega dogodka, temveč izraža protest proti načrtu izbrisa 
predstavnika lokalne skupnosti v Nadzornem svetu družbe ter protest proti načrtu izbrisa 
enega od predstavnikov zaposlenih. To je nedopusten poseg v navzkrižju s sodobnimi 
standardi nujnega soupravljanja tako kompleksnih podjetij kot je Luka Koper d.d.  



 
Vlada RS, kot tudi vse Vlade do sedaj, očitno ne razume posebne narave te družbe in njene 
vloge v našem lokalnem okolju, ki zahteva sožitje podjetja in lokalne skupnosti za 
uravnoteženje razvojnih potreb družbe na eni strani in po Ustavi ter zakonih Republike 
Slovenije pravic prebivalk in prebivalcev našega kraja na drugi. Prav ta posebna vloga Luke 
Koper d.d., ki poleg velikih ekonomskih učinkov našemu kraju in državi, prinaša tudi številne 
neugodnosti in motnje ravno našemu kraju in lokalnim prebivalcem, in zato nujno ter 
neizogibno terja dialog in sodelovanje vseh dejavnikov pri odločanju o viziji in programskih 
usmeritvah družbe, s ciljem uspešnega poslovanja le-te. 
 
Vlada RS in politični vrh sta se nerazumno in neprimerno odzvala na povsem legalno in tudi 
legitimno odločitev Nadzornega sveta družbe in pri tem prekoračila ne samo pravila 
korporativnega upravljanja družb v delni državni lasti, temveč z javnimi grožnjami, poleg 
etičnih in moralnih, presegla tudi zakonske meje. 
 
Za sklep o imenovanju predsednika uprave Luke Koper d.d. so na podlagi podpore sveta 
delavcev, glasovali predstavniki zaposlenih v podjetju, ki vsekakor legitimno izvajajo svojo 
vlogo pri soodločanju o smereh razvoja družbe kot pomemben dejavnik soupravljanja v 
skladu z mednarodnimi standardi razvitega sveta. Poleg njih je za sklep glasovala tudi 
predstavnica lokalne skupnosti, ki prav tako legitimno zastopa interese lokalnega okolja, na 
katerega ima Luka Koper poleg velikih ekonomskih vplivov žal tudi številne negativne. Zelo 
pomembno pa je tudi dejstvo, da je končno soglasje Nadzorni svet dosegel tudi s podporo 
predstavnika gospodarstva širše regije, ki je v kvoti državnih predstavnikov in je prav tako 
legitimno odločal na podlagi pogledov in interesov gospodarstva, ki je v celotni regiji 
pomembno povezano z Luko Koper d.d. Za odločitev so se torej poenotili najmanj trije stebri: 
predstavniki zaposlenih, lokalna skupnost in gospodarstvo širše regije.  
Temeljni izzivi pred Luko Koper d.d. v sedanji situaciji so predvsem: očiščenje klientelističnih 
omrežij; pospešitev nujnih investicij, ki sedaj stojijo zaradi premalo posluha s strani preteklih 
uprav za dialog z lokalno skupnostjo; nujna gradnja partnerstva med podjetjem in lokalno 
skupnostjo namesto poglabljanja razkola. 
 
Ne moremo se znebiti občutka, da tudi ta Vlada RS s svojimi ukrepi in delovanjem v času 
finančne krize še dodatno duši gospodarstvo namesto, da bi mu pomagala pri izhodu iz krize 
in pri novemu razvojnem zagonu. Mestna občina Koper je v zadnjem desetletju dosegla, da 
se je naš kraj prebudil in izdatno uredil ter zagotovila ustrezen razvojni temelj na vseh tistih 
področjih, ki so v domeni lokalne skupnosti. Že vsa ta leta krize smo v naši občini popolnoma 
pripravljeni na nov razvojni zagon lokalnega gospodarstva, ki bo v naš kraj prinesel še 
dodatna nova in kvalitetna delovna mesta.  
 
Občinski svet Mestne občine Koper od Vlade RS odločno zahteva, da ta nemudoma zaustavi 
neusklajene in po naši presoji škodljive aktivnosti v Luki Koper d.d. in da spoštuje zakonske 
okvire korporativnega upravljanja podjetij v delni državni lasti ter da spoštuje vlogo 
zaposlenih in lokalnega okolja pri prihodnjem razvoju družbe in spremeni svoj podcenjevalni 
in nespoštljiv odnos do vseh nas.«  
 
 
Seja je bila zaključena ob 18.50 uri. 
 
 
 
VODJA SLUŽBE ZA        PREDSEDUJOČI  
  OBČINSKI SVET            PODŽUPAN 
    Breda Bajec        Alberto Scheriani 


